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Zápis z jednání Školské rady Bratrské školy 

Datum a místo konání: 3. 11. 2023, 17:00 – 19:00, sborovna školy 

Přítomni: Vladimíra Horová (za rodiče), Martin Horálek (za rodiče), Jana Bubáková (za zřizovatele), Alena 

Kellerová (za zřizovatele), Hana Pokorná (za učitele), Jan Průcha (za učitele) 

Hosté: Helena Wernischová, Rostislav Konopa 

 

Program: 

1. Volby do školské rady 

2. Schvalování výroční zprávy 

3. Stavba nové školní budovy 

4. Stravování 

 

1) Volby do školské rady 

V prosinci končí mandát současné školské rady. Proběhla domluva na postupu přípravy voleb. Paní Horová 

obstará komunikaci voleb s rodiči. Jan Průcha bude informovat učitelský sbor, vyzve jej k výběru svých 

kandidátů. 

 

2) Schvalování výroční zprávy 

Výroční zpráva byla jednomyslně schválena. V rámci připomínkování textu proběhla diskuze o dění ve 

škole: Ředitel informoval radu o stavu nulté a první třídy v Holešovické tržnici, o zvýšení nájmu školy, o 

proběhlých a plánovaných opravách. Dále zmínil současný stav a plány v oblasti sportovních akcí a pobytů 

pro děti. Hana Pokorná informovala o ročníkových pracích. Jan Průcha informoval radu o vývoji ve výuce 

nové informatiky, hudební výchovy a o přípravě Instagramového a Youtube účtů školy. 

 

3) Stavba nové školní budovy 

Helena Wernischová informovala radu o aktuálním stavu jednání s účastníky stavebního řízení – se 

sousedem BD Železničářů a se zástupci vedení MČ Praha 7. Ačkoliv proběhlo osobní jednání se zástupci BD 

Železničářů, kde zřizovatel obou pražských škol EA a investor - ČCE - reagoval vstřícně na všechny námitky 

BD (v zápise z tohoto jednání) a na základě toho jsme očekávali  počátkem října vyhlášení stavebního 

povolení na 2. etapu projektu v právní moci, BD podalo odvolání. Prostřednictvím prof. ing. arch. Hany 

Seho podala ČCE námitky kvůli nevěcnosti podaného odvolání a zároveň jsme o stavu správního řízení 

informovali MČ Praha 7 prostřednictvím pana radního ing. Mareše. Následně proběhlo jednání mezi 

zástupcem BDŽ a MČ Prahy 7 o skutečných důvodech podaného odvolání.   
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Nyní očekáváme stažení podaného odvolání, na tom je závislý úspěch při získání finančních prostředků pro 

investice na „energetickou pasivitu“ navržené stavby a na tepelná čerpadla. Investor ČCE podal žádost o 

dotaci (ve výši předpokládané 1/3 nákladů na stavbu školní budovy) z aktuálně otevřené výzvy 

Modernizačního fondu SFŽP ČR - Energetické úspory veřejných budov na území hl. m. Prahy okamžitě po 

jejím zveřejnění. Pravidla dotačního programu vyžadují čerpání dotace (pokud bude přiznána) jen tehdy, 

pokud bude v právní moci jak stavební povolení na 1.etapu (prodloužené), tak i stavební povolení pro 2. 

etapu. 

 

4) Stravování 

Jan Průcha předložil radě shrnutí průzkumu mezi rodiči. Rada je vzala na vědomí. Ředitel školy bude 

informovat rodiče. 

 

 

Zápis pořídil 

Jan Průcha 
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Zápis ověřila 

Vladimíra Horová 

Předsedkyně ŠR 
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